



Protokoll fört vid Ystad Skyttegilles styrelsemöte

15/4-2024

Närvarande:	Fredrik Nilsson	ordf.	Frånvarande:	Carina Persson	suppl.
	Patrik Andreasson	v.ordf.		Annika Grenander	suppl.
	Roger Nilsson	kassör			
	Camilla Ewald	sekr.			
	Finn Clausen				
	Per Henrik Göransson				
	Conny Karlsson				
	Ann Pettersson				
	Lars Söderman				
	Tomas Wedin	suppl.			

§1 Mötets öppnande

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§2 Godkännande av dagordningen

Ledamöterna enades om att följa dagordningen.

§3 Föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll är utskickat till alla i styrelsen.
Protokollet godkändes och lades till handlingarna.

§4 Rapporter från:

- Ordförande:
 - Ledartröjorna är komna.
 - 25/8 är det Fritidens dag och vi beslutade att närvara även i år.
 - YSG vann ett pris i "Generations triotävlingen".
 - Barnrättsplanen är sammanställd av Patrik.
- Kassör:
 - Ekonomin är fortfarande god.
 - Fonderna har repat sig något.
 - Ansökan för anläggningsstöd är inskickad
 - Det ska komma in lite till från sponsorer.



- Luftgevär:
 - Skåneserielaget blev 2:a i serien. Alla skyttar i skånelaget ska samlas tillsammans med Fredrik för att fira med pizza.
 - 25/4 är det kallats till möte för att utvärdering av skåneserien. Fredrik går på detta möte.
 - Roger har varit på Malmö-Ystad kretsens årsmöte och berättade att det beslutades att denna ska läggas ner. Det finns tillgångar i Malmö-Ystad kretsen som behöver fördelas. Det kommer att skickas ut ett förslag från kretsens styrelse hur pengarna ska fördelas. Beslut vid ytterligare ett årsmöte behöver tas för att detta ska bli helt klart.
 - Fredrik skulle varit på Skånes skyttesportsförbunds årsmöte men fick lämna återbud.
 - Diskussion om vi ska sätta upp så att det går att skjuta med luftgevär på korthållsbanan.
 - Det blev 2st 1:a platser i skyttiaden genom Abdalmalek Alkheder och Björn Lindquist. Vi hade totalt 7 skyttar i finalen.
 - Säsongen är snart slut och sista träning inomhus blir 7/5.
 - Städdag blir 11/5 både i luftgevärshallen och på korthållsbanan. Vi startar 9.30. Vi ställer samman en punktlista på vad som behöver göras. Vi sätter upp information med anmälan i luftgevärshallen. Vi grillar efteråt.
 - Vi har haft lite problem med strömmen på våra monitorer, ännu mer efter att en stor uppdatering blev gjord. Fredrik har kopplat bort alla kopplingsdosor och det ser ut som att detta hjälpt.
 - Luftgevär som förvaras i våra vapenskåp men som tillhör medlemmar behöver hämtas ut. Vår försäkring gäller inte för dessa vapen.
 - Vi ska kontrollera om luftgevären behöver servas.
- Korthåll:
 - 1:a korthållsträningen är 16/5
 - 18/7 är det Skåne stafetten i Öved. Ystad är kvalificerade och vi beslutade att anmäla ett lag.
 - Vi kommer inte att ha uppstart inomhus utan kör skarpt direkt.
 - Träning är som tidigare år bara på torsdagar.
 - Fredrik går igenom tjänstgöringslistan.
 - Frågan är om vi kan genomföra vår tävling 16/6. Vi ska kolla med Johan Yngvesson och Peter Grenander om de kan hjälpa till. Fredrik kan inte närvara och Patrik kan inte klara det helt själv.
- Säkerhet:
 - Diskussion ang nytt larm.
Patrik, Fredrik och Roger har fått in offerter för nytt larm. Vi behöver ha ett larm med Larmklass 3. Det kan kosta runt 300 000 + löpande 15 000/år + andra under.
Vi kan ansöka om bidrag hos kommunen och hos riksidsrottsförbundet.
Mötet beslöt att söka investeringsbidrag för säker vapenförvaring med tillhörande larm och värdeskåp.
- Årsberättelse:
 - Inget att rapportera.
- Tävlingsprogram:
 - Inget att rapportera.



- Märkeskompetens:
 - Inget att rapportera.
- Närvarokort:
 - Kontrollen som RF begärde blev godkänd.
- Uppvaktningar:
 - 9/2 Lise-Lott Kemner 60 år
 - 22/2 Anna Persson 80 år
 - 19/3 Björn Lindquist 60 år
 - 8/4 Fredrik Nilsson 50 år
- Nyckelförteckning:
 - Inget att rapportera.
- Licenser:
 - Vi avvaktar med licensen på Björn Lindquist KH gevär, vi behöver besked från Polisen ang larm innan vi gör denna ansökan.

§5 Övriga frågor

- Polisen ska komma och skjuta 5/6.

§6 Tidpunkt för nästa styrelsemöte

Nästa styrelsemöte är 3 juni kl. 18.30 i skogen.

§7 Mötets avslutande

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Camilla Ewald
Sekreterare

Fredrik Nilsson
Ordförande